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Abstract (en)
The invention relates to a plastic pallet. It includes, in combination, an upper element or a central element provided with an array of stiffening
grooves and a plurality of feet (mounts) (4,5,6,7,8) constituted by a set of vertical walls and of hollow longitudinal members (9,10,11) produced by
extrusion, these being fastened, for example by welding or adhesive bonding, to the lower part of a series of aligned feet (6,7,8). The invention also
relates to the method of manufacturing such a pallet. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative a une palette en matiere plastique Elle comporte en combinaison un élément supérieur ou un élément médian muni d'un
réseau de nervures de rigidification et une pluralité de plots (4,5,6,7,8) constitués par un ensemble de parois verticales, et des longerons creux
(9,10,11) réalisés par extrusion qui sont assujettis par exemple par soudage ou collage a la partie inférieure d'une série de plots alignés (6,7,8).
L'invention est également relative au procédé de fabrication d'une telle palette. <IMAGE>
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